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Vragen: 

 

Waarom is er in 2018 zoveel grond gekocht? In 2018 is 474 ha (Hedwigepolder) overgedragen van het Rijk aan de 
Provincie. 

Graag ontvangen we een overzicht van de locaties van hectares grond die in de Grondbank 
zitten.  
 

Het openbaar maken van de provinciale grondposities kan risico’s 
opleveren voor de onderhandelingspositie van de Provincie. Indien u deze 
informatie wenst, stellen wij voor om dit vertrouwelijk met u te delen in een 
GS informatiesessie.  
 

In 2026 zit er maximaal 1800 hectare t.w.v. 108 miljoen euro grond in de grondbank. Is in 
deze voorspelling betreffende de hectares meegenomen dat we van het rijk geld krijgen om 
intensieve veehouderijen uit te kopen?  
 

Nee.  
 
De uitkoopregeling t.b.v. intensieve veehouderij is een Rijksregeling. Deze 
ziet op het opkopen van een locatie of rechten; niet op het kopen van 
ruilgronden.  
 

Er is een risicokaart die periodiek wordt geactualiseerd. Momenteel wordt het risico niet 
hoger ingeschat dan 200.000 euro. Is er de afgelopen jaren een groei van het ingeschatte 
risico? 
 

Nee. De waarde van landbouwgrond is in de afgelopen jaren gestegen. 
Daardoor is de inschatting dat het risico niet zal toenemen.  
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